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Z á p i s 
 

z  1. jednání komise Rady HMP pro koordinaci aktivit na veřejných prostranstvích na území 
Pražské památkové rezervace, které se konalo dne 14.11.2011 od 15:00 hod. v Rezidenci 
primátora hl.m. Prahy. 
 
 
 přítomni:  12 členů Komise, dle přiložené prezenční listiny 
 nepřítomni:  2 členové Komise 
 omluveni:   Mgr. Lukáš Kaucký, radní HMP 
    Ing. Luděk Dostál, ředitel TSK hl.m. Prahy 
 neomluveni:   

přizvaní odborníci: Mgr. Jan Kalousek, předseda výboru ZHMP pro oblast 
zahraničních vztahů a cestovního ruchu 

    JUDr. Eva Novaková, ředitelka ZIO MHMP 
    Mgr. František Cipro, ředitel OZV MHMP 

Ing. Miroslav Klinger, vedoucí obchodního odd. TSK hl.m. Prahy 
 

každému členovi komise byly předány následující spisové materiály: 
- navrhovaný program jednání 
- Plán činnosti komise Rady HMP pro koordinaci aktivit veřejných prostranstvích 

na území Pražské památkové rezervace (dále jen „Komise PPR“) 
 
 
PROGRAM  JEDNÁNÍ: 
 
 
I. Zahájení 
 
 
II. Představení „Plánu činnosti komise Rady HMP pro koordinaci aktivit veřejných 

prostranstvích na území Pražské památkové rezervace (dále jen „Komise PPR“)“ 
Komise s plánem činnosti jednohlasně souhlasí. 
 
 

III.  Podněty, připomínky, diskuze 
 

1) Busking – problematika pouličního umění 
Problematika Buskingu byla Komisí podrobně diskutována, přičemž dospěla 
k všeobecné shodě v otázce zjednodušení postupu vyřizování žádostí o pořádání 
veřejných vystoupení na veřejném prostranství Pražské památkové rezervace. 
Komise ukládá Luďkovi Burianovi požádat městské části Praha 1, 2, 3 a 5 o vyjádření  
k problematice Buskingu, resp. požádat o návrh lokalit, příp. pravidel, pro dotčená 
území a dále pak doporučit postup hl.m. Prahy pro zjednodušení postupu vyřizování 
žádostí, resp. zkrácení lhůt stanovených pro jejich vyřízení. 
Zpracovanými materiály se bude Komise zabývat na svém příštím jednání. 
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2) Staroměstské náměstí 

Komise podrobně diskutovala otázku využití Staroměstského náměstí, a to zejména 
s ohledem na druh a účel pořádaných akcí a opodstatněnost jejich konání právě v této 
lokalitě, přičemž dospěla k všeobecné shodě v otázce zklidnění této významné lokality 
zejm. se zaměřením na hlukové limity, četnost pořádaných akcí a zachování 
průchodnosti a průjezdnosti přilehlých komunikací, příp. přesunutí pořádání některých 
akcí do jiných vybraných lokalit Pražské památkové rezervace. 
Komise ukládá Luďkovi Burianovi navrhnout obecné parametry pro využití veřejného 
prostranství Staroměstského náměstí a žádá zástupce městských částí Praha 1, 2 a 3 
o doporučení alternativních lokalit pro pořádání vybraných akcí. 
Zpracovanými materiály se bude Komise zabývat na svém příštím jednání. 

 
 
IV.  Různé  
 
1) Aleksandra Udženija požádala Daniela Hodka o podniknutí nezbytných opatření 

směřujících k zajištění dostatečné průchodnosti Malého náměstí a zvážení nezbytnosti 
parkovací zóny.  
Daniel Hodek v této souvislosti informoval Komisi o realizované investici MČ Praha 1 
do revitalizace Karlovy ulice a Malého náměstí, s tím, že během první poloviny 
roku 2012 dojde rovněž k uzavření Malého náměstí pro dopravu, neboť záměrem 
MČ Praha 1 je, aby pozemní komunikace Malé náměstí, resp. celá Královská cesta, byla 
pěší zónou. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________________________________________________________ 
 
Zapsal: Ing. Helena Taterová – tajemník komise, tel.: 236 00 2236 
 
Za správnost: Aleksandra Udženija, radní HMP – předseda komise 
 
V Praze dne 18.11.2011 
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